
Møte 9 - 23.02.23  
Tilstede: Ida, Jonas, Jens, Karina, Omar, Erle, Maria, Axel, Selma 
 
 
1     Oppgaver fra forrige møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina 
Ja 

Sjekke hvem som kan opprette dokumenter i disk Axel  Ja 

Kontakte mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle  Underveis 

Sende ut innkalling til stormøte Jens  Ja* 

Starte med gjennomføring av komiteopptak Komiteledere  Ja 
 
2     Ris/ros  
“Nei til facebook chat for undergruppene, det blir for mye spam når alle meldingene skal 
både komme på slack og Facebook. Velg heller en enn å spamme ned undergruppene med 
varslinger som ikke alltid er relevant for de forskjellige undergruppene.” 
Styret skal bruke Slack fra nå av 
 
“Det burde ikke være mulig å komme over en samtale på krabbefest hvor et av temaene er 
slåsskamp i Åre hvor et medlem av hovedstyret er involvert. Ikke alt var bedre før. Ta den 
tilbakemeldingen og tenk hva det sier om dere, ikke bare personlig men som et styret og 
linjeforening.” (Redigert tekst med tanke på personvern) 
Det var ikke slåsskamp i Åre som involverte ett av styremedlemmene i Volvox & Alkymisten. 
Ett styremedlem var provoserende ovenfor en annen person, noe som selvfølgelig er svært 
beklagelig og personen dette gjelder skal fremover reflektere mer over handlingene sine og 
passe på at dette ikke skjer igjen. 
 
“Forslag til aktivitet: Ninjalek :)” 
Kontorkom skal ta dette til sitt møte og se om det kan bli organisert.  
 
“Er det meningen at allsidighet logo ser ut som anarki logo? Lol” 
Dette er en sak som bør tas direkte med allsidighet 
 
“Kontorvakt på onsdager etter 12 er ofte veldig sein/ikke tilstede.” 
 
“Kontorvakta var veldig sein 15.feb 10.00-12.00” 
 
“Kontorvakt var ikke tilstede 22.feb. Kl12-14” 



Vi har snakket med kontorvaktene som ofte ikke er til stede for vakten sin og de skal gjøre 
bedre i fremtiden. 
 
3     Prioriterte saker 
3.1   Miljø i linjeforeningen 
Styret diskuterte hva slags miljø vi ønsker å ha i Volvox og Alkymesten samt hvordan vi på 
best mulig måte kan bidra/representere dette.  
 
4     Komiteer (oppdatering) 
Leder 
• Har hatt linjeledermøte 

o Diskutert håndtering av upassende oppførsel 
o Info om UKEtoget og Workshop styret kan melde seg på 23. mars.  

• Vært på ledelse kurs med Sit  
 

Kasserer 
• SiT-søknader begynner å komme på plass 
• Jobber med en løsning for at frifond skal være mer overkommelig 
• Jobber med et dokument for rutiner rundt personalsaker 
 
 
Nestleder 
• Stormøtet 

o Sendt ut innkalling og gjort klar PP.  
o Informert og koordinert med undergrupper 
o Sliter med å få E-postlista for medlemmer til å fungere 

 
Sekretær 
• Har bestilt pant 
• Jobber med et meldeskjema for tillitsvalgtsaker til å ha på nettsiden 

o har i den sammenheng laget et erfaringsoverføringsdokument som kun sittende 
sekretær skal ha tilgang til for hjelp med saksbehandling i fremtiden 

• Vet nå hvordan jeg legger ut møtereferater på nettsiden selv  
 
 
Faddersjef 
• Fullført komitemøte onsdag 22.02.23. Diskutert fordeling av ansvars-arrangementer til 

fadderuka. 
• Fullført Sit-søknad med hjelp fra kasserer. 
• Begynt å lage påmelding for faddere 
• I løpet av nest uke skal jeg og nestleder ha et møte med Bioték om deres ideer om å 

gjøre fadderuken mer inkluderende for biotek studenter. 
• Har blitt kontaktet av Cibus rundt master fadder samarbeid i fadderuken. 
 
 
Arrkom 
• Krabbe: 

o Hatt evaluering, generelt fornøyd 
o Noen små pirk skal endres til neste år 

• Vårfest: 
o bestemt tema 
o budsjett er godkjent 
o billetter kommer i morgen  



 
 
Bedkom 
• HAV  

o Neste uke   
o Ser ut til å gå i pluss  
o Tas opp med NTNU OC at til neste år kan de ikke lene seg like mye på V&A. 
o Ægir skal mer med i HAV neste år 

• Nibio  
o Neste uke  

• Yara 
o Planlagt stand, forelesning blest  
o Budsjett underveis  

• Min master/phd  
o På Lille London  

• VIVO  
o Har alt skaffet noen bedrifter  

 
 
Nukleomedia 
• Har vært fullt fokus på avis, skulle egentlig sendes i trykk i går, men ble oppdaget noen 

konverteringsfeil som fikses nå i ettermiddag. 
o Det blir en kul utgave 

• I prosessen av å ferdigstille SIT-søknad 
 
 
Kontorkom 
• Har hatt valentines filmkveld 
• Møte med jubgruppa + vokalium 
• Planlegger diverse fremtidige arrangement 
 
 
5     Undergrupper (oppdatering) 
Bumblebeats 
o Skal spille på HAV23 1. mars 
o Får sannsynligvis ikke til å spille på vårfest 11. mars 
o Skal spille på Battle of the Bands 10. mars 
o Skal spille på jubileum 22. april 
 
InVitro 
• Skal holde ølsmaking, men det ble mange datoer som kræsjet med andre V&A-

arrangement, så vi sliter litt med å finne tid 
o Kan muligens rekke å brygge til vårfest 

 
Revyen 
 
Trollkom 
• Har hatt bading 05.02 og skitur 19.02 
• Skal ha bading 05.03 og slalåmtur 18.03 
 
VoKalium 
• Har hatt øvelser og karakoe 
• Skal ha scrapbooking og karaoke 24.02 



 
V&A IL Damer 
• Har deltatt på idrettsfestivalen futsalcup i januar 
• Skal ha innendørs fotballcup arrangert av 7dentligaen 04.03 
• Vårkampene i 7dentligaen begynner i april 
 
V&A IL Herrer 
• Skal ha cageballtreninger hver onsdag og inne-cup 4. mars 
 
SkeiV&A 
• Har hatt spillkveld 
• Skal ha kosekveld med middag 28.02 
 
Spansymisten 
 
V&Apekatter 
 
V&A Allsidighet 
• Har booket og senere avlyst tennis da det var lite oppmøte 
• Skal ha oppdalstur med randonee og slalåm 25-26.03 
 
Realfagskjelleren 
• Har tatt opp ett nytt medlem 
• Skal ha fredagsåpent 24.02 og Stavangerfest 25.02 
 
Sjanglelauget 
 
V&A Masterfadderkom 
 
6     Andre saker 
6.1  Trivselsundersøkelse 
Det ble planlagt å gjennomføre en trivselsundersøkelse for våre medlemmer med mulighet 
for å vinne premie for deltakelse 
 
6.2  Informasjonskanaler 
Leder presenterte plan for å kartlegge hvilke informasjonskanaler som når frem til våre 
medlemmer 
 
6.3  Fadderuke og retningslinjer for trakassering 
Det ble diskutert hvordan man kan gjøre fadderuken så trygg og hyggelig som mulig for 
fadderbarn. Forslag som ble lagt frem var bla. at det skal være en kontaktperson i hver 
faddergruppe samt to overordnede kontaktpersoner av ulikt kjønn. Informasjon om hvordan 
man kan si ifra om uønskede hendelser vil bli informert om i større grad enn tidligere. Tettere 
dialog med faddere angående deres ansvarsregler vil også ha større fokus.  
 
6.4  Kontorvakter på onsdager 
Det ble diskutert hvordan vi kan forbedre oppmøte av kontorvakter på onsdager 
 
6.5   Forbedringspotensial i styret 
Det ble diskutert hvordan vi i styret kan forbedre oss og ta en mer aktiv rolle i å skape et 
godt og trygt miljø for alle i linjeforeningen. Samtalen konkluderte med at dette er noe som 
krever mer tid og skal fortsetter på neste møte. 
 
 



7     Oppgaver til neste møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Fylle inn PP for Stormøtet og få med eit medlem frå kvar komitè Alle 
 

Lage låst mappe for sekretær Axel 
 

Kontakte mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle 
 

Legg inn punkt om bruk av messenger på Stormøtet Jens 
 

Lag trivselsundersøkelse Ida og 
Karina 

 

Tenk over forventningsavklaring om edruvakt/edruligvakt, hva som 
forventes av oss på eksterne arrangementer etc. 

Alle 
 

Lag egenevaluering til neste møte Alle 
 

Start på erfaringsoverføring  Alle 
 

 


